

Oceanside Village Resort

Parksville, British Columbia, Canada

海滨度假村(Oceanside Village Resort)
位于加拿大不列颠哥伦比亚省帕克斯维尔

Accommodations - Only a short drive from Victoria, Canada

住宿 - 距离省府维多利亚只有很短的车程



Charming resort accommodations in a tastefully designed island cottage tucked away amid mature trees in a beautifully landscaped setting.

Ideally located amid a myriad of year-round recreation and leisure activities.

迷人的度假村均以海岛别墅式设计，环境高雅，加上位置优越，座落于风景优美的天然树林环境之中，成全年休闲活动的度假胜地。

Activities

活 ☒



Take a leisurly drive to famous French Creek Marina where you can enjoy the freshest Seafood available on Vancouver Island

游客可以休闲地驾车前往著名的法国溪码头(French Creek Marina)，在那里品尝温哥华岛最新鲜的海鲜。

Only a short walk from your cottage, take a stroll on beautiful Rath Trevor Beach and it's endless soft sand, or walk through the majestic Old-Growth Forests and watch the sun dip into the peaks of the coastal mountain range

从度假别墅村走不远，就可以到达美丽的Rath Trevor海滩漫步，脚踏那里柔软的幼沙，或者穿过雄伟壮观的古树林，观看日落黄昏美景，看看夕阳沉睡于沿海山脉顶峰。

Rent a bicycle for the day and take a ride through the scenic river setting of Top Bridge Regional Trail

租一辆自行车沿顶桥地区远足径 (Top Bridge Regional Trail) 河边游览，又可以玩足一天。

Explore the unique island community of Tofino, known for its remote beaches, spectacular surfing opportunities, and abundant whale and bear watching opportunities

探索温哥华岛最西端的多芬诺(Tofino)小镇，那里以幽美的海滩，壮观冲浪和观鲸活动吸引。

And many more

1080 Resort Drive, Parksville BC

Phone: 250-248-8961

Toll Free: 1-877-248-8961

Fax: 250-248-8851

info@oceansidevillageresort.com

Visit www.oceansidevillageresort.com

